

ບໍລິສັດ ນາໂນໄວ(ປະເທດໄທ) ຈຳກັດ

ຜູ້ແທນຜະລິດຕະພັນແລະຈຳໜ່າຍສະຫມຸນໄພນາໂນໄວແຕ່ພຽງຜູ້ດຽວໃນປະເທດໄທແລະທຸກປະເທດທີ່ວໂລກ ສະຫມຸນໄພນາໂນໄວ ບໍ່ມີສານພິດ ບໍ່ຂ້າແຕ່ກຳຈັດເທື່ອດຽວຫາຍຂາດ 100 % ຕະຫຼອດອາຍຸຂອງອາຄານ.

ບໍລິການແກ້ບັນຫາໃຫ້ກັບຊ່າງກຳຈັດປວກທົ່ວໂລກ ກໍລະນີກຳຈັດແລ້ວ ປວກຍັງບໍ່ຍອມຫາຍຂາດ

ແມງໄມ້ທີ່ບໍລິສັດຮັບຈ້າງກຳຈັດແລະປ້ອງກັນແມ່ນ ປວກ,ມິດ,ແມງສາບ,ແມງວັນ,ແມງມຸມ,ແມງຫວີ້,ແມງເມົ່າ,ແມງໄມ້ທີ່ໜ້າລຳຄານ,ແມງວັນ,ເຫັບ,ຫມັດ,ໄລຝຸ່ນ,ເພັຍ,ວັດສະພິດ,ຕົ້ນໄທ,ຂີ້ເຂັບ,ງູ,ຫນູ,ນົກ,ກັບແກ້,ກັບໂກ້,ບັ້ງກີ,ຂີ້ເຂັບນ້ອຍ,ຫນອນ,ດ້ວງ,ໂຕແລນ,ເຈຍ,ຜັກຕົບສະວາ,ປິງ,ຕັກກະແຕນ,ໄຄນ້ຳ,ຍຸງ,ຫອຍທາກ,ຫອຍເຊີລີ້,ມອດ,ກິນເຫມັນ,ໂຕເຮືອດ.

ກຳຈັດແມງໄມ້ໃຫ້ຫາຍຂາດທັງເກາະຫຼືທັງເມືອງ ເຊິ່ງລະບົບກຳຈັດປວກແບບເກົ່າໆເຮັດບໍ່ໄດ້

ບໍລິການໃນເມືອງໄທແລະທົ່ວໂລກ ຍິນດີຮັບວຽກໂຄງການຂະໜາດໃຫຍ່ເທິງພື້ນທີ່ຫຼາຍພັນໄຫຼ່,ໂຮງງານຜະລິດອາຫານ ຫຼືໂຮງຫມໍ ທີ່ຕ້ອງການກຳຈັດແມງໄມ້ໂດຍບໍ່ຕ້ອງໃຊ້ຢາຂ້າແມງໄມ້,ເຮືອແລ່ນມະຫາສະມຸດ,ເທິງຍົນໂດຍສານ,ເຮືອສຳລານ.

ຮັບບໍລິການກຳຈັດແມງໄມ້ທຸກຊະນິດໃຫ້ຫາຍຂາດ 100 % ທຸກໆຕາແມັດໃນໂຮງງານ ຫຼືຫມົດຫມູ່ບ້ານທັງພາຍໃນບ້ານແລະພື້ນທີ່ສ່ວນກາງ,ສະຫນາມຫຍ້າ,ສວນດອກໄມ້,ສະໂມສອນ,ສວນປາເປັນພັນໄຫຼ່,ປາສະຈາກແມງໄມ້ທຸກຊະນິດ 100 % ໂດຍບໍ່ຕ້ອງໃຊ້ຢາຂ້າແມງໄມ້. ເຊິ່ງເຮັດຈາກພືດໃນທະເລຊາຍ ນຳມາເຮັດເປັນນາໂນເທັກໂນໂລຢີ້,ປອດໄພ,ເທື່ອດຽວຫາຍຂາດ 100 % ນາໂນໄວມີແຮງຍຶດເກາະປ່ອນສູງຫຼາຍແລະໄລຍະເວລາໃນການຍຶດເກາະທີ່ຍາວນານຫຼາຍ. ດັ່ງນັ້ນ ກຳຈັດປວກແລະແມງໄມ້ສາມາດເຮັດໄດ້ທຸກລະດູແລະຕະຫຼອດຫມົດປີ ເຊັ່ນ: ລະດູຮ້ອນ,ລະດູຝົນ,ລະດູຫນາວ (ເຖິງຈະມີຫິມະ) ຈະບໍ່ເປັນບັນຫາໃນການປະຕິບັດງານເລຍ.

NANOWHITE ລະບົບກຳຈັດປວກ-ແມງໄມ້ທຸກຊະນິດໂດຍບໍ່ໃຊ້ສານພິດ ແຕ່ມີຄຸນນະພາບທີ່ດີກວ່າຢາຂ້າແມງໄມ້ຫຼາຍພັນເທົ່າ,ປອດໄພຕໍ່ທຸກຄົນທີ່ທ່ານຮັກ QCS ຜະລິດຕະພັນຈາກວັດຖຸທຳມະຊາດ 100 % ຜ່ານການທົດສອບປະສິດທິພາບແລະຄວາມປອດໄພຈາກໜ່ວຍງານຂອງລັດທີ່ເຊື່ອຖືໄດ້. ພິສູດແລ້ວວ່າບໍ່ແມ່ນຢາຂ້າແມງໄມ້ທີ່ໃຊ້ກັນຢູ່ທົ່ວໄປໃນຕະຫຼາດ, ປວກທີ່ມາສຳພັດ QCS ຈະບໍ່ຕາຍ ຈຶ່ງປອດໄພຕໍ່ເດັກນ້ອຍ ເພາະວ່າປວກມີຄວາມຕ້ານທານຕໍ່ຢາຂ້າແມງໄມ້ນ້ອຍກວ່າຄົນເປັນລ້ານໆເທົ່າ. ໃນຂະນະທີ່ຢາຂ້າແມງໄມ້ເຮັດໃຫ້ທຸກຄົນໃນບ້ານອາຍຸສັ້ນ,ເປັນພະຍາດນາໆຊະນິດ ເຊັ່ນ ເປັນຫມັນ,ໄມເກນ,ມະເຮັງ,ພູມແພ້,ອຳມະພາດ,ຄວາມຈຳເສື່ອມ,ເສື່ອມສະມັດຕະພາບທາງເພດ.ຄົນເຈັບຈາກຢາຂ້າແມງໄມ້ນັບບໍ່ຖ້ວນ ໂດຍບໍ່ຮູ້ວ່າມີສາເຫດມາຈາກ ຢາຂ້າແມງໄມ້ທີ່ໄດ້ຮັບໂດຍບໍ່ຮູ້ໂຕ ເຊັ່ນ ສົດຢາຂ້າແມງໄມ້ໃນບ້ານ,ການລາດນ້ຳຢາຂ້າແມງໄມ້ຫຼືໂຮຍເຄມີຜົງກ່ອນປຸກເຮືອນ. ການວາງລະບົບທີ່ເຄມີປວກກ້ອງພື້ນອາຄານກ່ອນປຸກເຮືອນ ເຊິ່ງສານພິດຮ້າຍແຮງຕ່າງໆ ຈະຊົມລົງໃນບໍ່ນ້ຳທີ່ຂຸດໄວ້ພາຍໃນເຮືອນເກືອບທຸກຫຼັງໃນຕ່າງແຂວງແລະ ຊົມເຂົ້າລະບົບຖັງເກັບນ້ຳພາສຕິກແລະຊົມັງ. ການລົມຄວນພິດໄລ່ແມງໄມ້ແລະອີກຫຼາຍວິທີທີ່ນຳມາໃຊ້ກຳຈັດປວກ, ແຕ່ QCS ຈະບໍ່ຂ້າປວກ ແຕ່ມີຜົນເຮັດໃຫ້ເຮືອນຫຼັງນັ້ນປາສະຈາກປວກ-ມິດ-ແມງສາບ-ຫມັດ ອື່ນໆ 100 % ເພາະ QCS ຈະມີຜົນເຮັດໃຫ້ໂປໂຕຊິວທີ່ຢູ່ໃນລຳໄສ້ຂອງປວກຢຸດສ້າງເອນໄຊສຳຫຼັບຢ່ອຍໄມ້ ປວກຈຶ່ງບໍ່ສາມາດກິນໄມ້ໄດ້ແລະຄ່ອຍໆແຫ້ງຕາຍພາຍໃນ 21ວັນ (ຜົນຂອງການກວດກາປະສິດທິພາບແລະຄວາມປອດໄພຂອງສານ QCS ຈາກກົມປ່າໄມ້) ລະບົບ QCS ບໍ່ຕ້ອງເຈາະພື້ນ,ບໍ່ຕ້ອງກຳຈັດໃຫ້ທຸກເດືອນ. ລະບົບ QCS ຮັບປະກັນກຳຈັດແລ້ວຕ້ອງໄດ້ຜົນ 100% ໂດຍບໍ່ມີເງື່ອນໄຂຫຼືຂໍ້ອ້າງໃດໆທັງຫມົດ. ໃນກໍລະ ນີກຳຈັດປ່ອນເກົ່າແລ້ວບໍ່ເຊົາ QCS ຍິນດີສົ່ງເງິນຄືນໃຫ້ທັງຫມົດ.

*ບໍລິການຮັບສ້ອມແປງອາຄານແຕກ, ບັນຫາຮົ່ວຊຶມທັງຫມົດ, ສະລອຍນ້ຳ ເຊື່ອມໂຊມລົງ, ເຄືອບດາດຟ້າ ດ້ວຍເທັກໂນໂລຢີຂັ້ນສູງ ຈາກອົງການນາຊ່າ.

*ຜູ້ຜະລິດປູນຊີເມັນເບົາລອຍນ້ຳໄດ້ ຄຸນນະພາບສູງກວ່າປູນຊີເມັນທົ່ວໄປ.

-ເປີດຮັບແຟນໄຊທຸກແຂວງທົ່ວປະເທດໄທແລະທຸກປະເທດທົ່ວໂລກດ່ວນ.

ຟີ.....ຕ້ອງການໃຫ້ເປັນທຸລະກິດຂອງສະຖາບັນທຸກຄົນ ຄິສຈັກ ລະ 1 ແຫ່ງ ທົ່ວປະເທດໄທແລະທົ່ວໂລກ.

ຟີ....ບໍລິການໃຫ້ທຸກໂບດ-ຜູ້ຮັບໃຊ້ພະເຈົ້າ-ຄົນທຸກທົ່ວປະເທດໄທແລະທົ່ວໂລກ

ກະລຸນາຕິດຕໍ່